

happy feet

Full Service Products | Hand & Nail

Alles, was gepflegte Füße benötigen, finden Sie bei uns. Hier zeigen wir eine kleine Auswahl!

Weitere Fußprodukte sind in der Entwicklung!

Everything what well-cared feet need can be found at bomo trendline. Here we present to you a little selection.

More foot products are coming soon.

Cleansing & Care Foam 021110-02

Fußschaum mit Panthenol und AHA-Säure. Mit Rosmarin Duft. Erfrischender Effekt für strapazierte Füße.

Feet foam with panthenol and AHA-acid. Rosemary fragrance. Refreshing effect for tired feet.

Anti Callus Cream 5339

Anti Hornhaut Creme mit natürlicher Säure, Kamille und Panthenol. Die Hornhautbildung verringert sich.

Cream with natural acids, camomile and panthenol. Reduces callus formation.

Feet Cream Antiperspirant 4907

Fußcreme mit Glycerin, Aloe Vera und Farnesol. Minzfrischer Duft. Antibakteriell, hemmt die Schweißbildung.

Feet cream with glycerin, Aloe vera and farnesol. Fresh mint scent. Antibacterial, reduces perspiration.

Toenail care pen

Spezieller Fusspflegestift mit wertvollem Wirkstoffkomplex aus Macadamia, Jojoba und Avocadoöl, mit Vitamin A + E und antibakterieller Wirkung durch Farnesol.

Special foot care pen with a valuable combination of active ingredients, such as macadamia oil, jojoba oil and avocado oil, with vitamins A + E and antibacterial effect by farnesol.

happy feet



Fußpflege – für den perfekten Auftritt

Neue, effektive Pflegeformeln sind das Geheimnis unserer Fußpflege Produkte. Hochwertige Wirkstoffe sorgen für gepflegte Fußnägel und eine geschmeidige Nagelhaut.

Foot care – for a perfect appearance

New, effective formulas are the secret to our foot care products. High quality ingredients help to keep toenails and cuticles neat.